
Urząd Miejski w Radomiu
https://bip.radom.pl/ra/rada-miejska/sesje/programy-minionych-sesj/108,Protokol-z-XXIX-Sesji-Rady-Miejskiej-w-
Radomiu-28012008r.html
28.04.2024, 05:56

Protokół z XXIX Sesji Rady Miejskiej w Radomiu -
28.01.2008r.

P R O T O K Ó Ł NR XXIX/2008

z dwudziestej dziewiątej Sesji Rady Miejskiej w Radomiu

odbytej w Radomiu w dniu 28 stycznia 2008 roku

w Sali Urzędu Stanu Cywilnego w Radomiu przy ul. Moniuszki 9

Posiedzenie otworzył i jemu przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Radomiu -
Pan Dariusz Wójcik.

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował 1 minutę ciszy, aby uczcić pamięć poległych
w katastrofie lotniczej oficerów.



Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził prawomocność obrad.

W sesji uczestniczyli radni Rady Miejskiej w Radomiu i zaproszeni na sesję goście zgodnie
z listą obecności, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Radny nieobecny (usprawiedliwiony): Radosław Fogiel.

Na sekretarzy obrad zgłoszono radnych: Jana Maniaka i Jana Pszczołę - radni wyrazili
zgodę na ich wybór na sekretarzy obrad.

Radni: Pan Jan Maniak i Jan Pszczoła zostali wybrani na sekretarzy jednogłośnie (
za 22, przeciw 0, wstrzym. się 0).

Zgodnie z pismem Prezydenta Miasta Radomia (pismo zostało dołączone do materiałów z
sesji), Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował niżej wymienione zmiany w porządku
obrad, które dotyczą:

- wprowadzenia projektu uchwały zawartego na druku 244 w sprawie podziału zaliczki z
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację bieżących
zadań przez powiat w 2008 roku (podlega przegłosowaniu bezwzględną większością
głosów ustawowego składu Rady - 15 za).



Projekt uchwały został jednogłośnie wprowadzony do porządku obrad sesji (za 22, przeciw
0, wstrzym. się 0) w punkcie 5.17.

- wprowadzenia projektu uchwały zawartego na druku nr 245 w sprawie zmian w
Statucie Miasta Radomia wraz z autopoprawką zaproponowaną przez
Przewodniczącego Rady polegającą na wykreśleniu kropki i dopisaniu w §. 1. pkt.
1, ppkt.10 słów: „i Spraw Radnych” (podlega przegłosowaniu bezwzględną
większością głosów ustawowego składu Rady - 15 - za).

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad sesji jednogłośnie (za 26, przeciw
0, wstrzym. się 0) w pkt. 5.1.

Porządek Sesji Rady Miejskiej w Radomiu:

1. Przyjęcie protokołów z XXVII, XXVIII Sesji Rady Miejskiej w Radomiu.

2. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miejskiej.

3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi Prezydenta Miasta.

4. Przedstawienie planów pracy Komisji Rady Miejskiej na 2008 rok oraz sprawozdań za
2007 rok.



5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:

1) zmiany Statutu Miasta - druk nr 245,

2) powołania Przewodniczących Komisji: Zdrowia, Pomocy Społecznej

i Rodziny oraz Doraźnej Komisji ds. oceny majątku w spółkach prawa

handlowego z udziałem Gminy - druki nr: 193, 194,

3) powołania Komisji Doraźnej ds. budowy ZUOK i wyboru jej Przewodni-

czącego - druki nr: 212,213,

4) powołania Przewodniczących Komisji: Gospodarki i Środowiska oraz

Rozwoju Miasta i ustalenia składów osobowych tych Komisji - druki

nr: 139-142,

5) zmiany Uchwały Nr 52/2006 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia

28.12.2006r. w sprawie powołania Rady Społecznej przy RSzS



w Radomiu - druk nr 205,

6) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Radomia na 2008 rok - druki

nr: 238, 239, 241, 242,

7) podwyższenia kapitału zakładowego Spółki Port Lotniczy „Radom” S.A. -

druk nr 230,

8) ustalenia wysokości ceny za odprowadzanie ścieków w postaci wód

opadowych lub roztopowych pochodzących z powierzchni zanieczyszczo-

nych o trwałej nawierzchni do kanalizacji deszczowej na terenie miasta

Radomia - druk nr 235,

9) wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) do Wodociągów Miejskich

w Radomiu Sp. z o.o. - druk nr 236,

10) górnych stawek opłat za odbiór odpadów komunalnych i opróżnianie



zbiorników bezodpływowych - druk nr 234,

11) odstąpienia od obowiązku przetargu i zawarcia umowy dzierżawy gruntu

położonego w Radomiu przy ul. Hodowlanej - druk nr 233,

12) zmiany Uchwały Nr 297/2003 w sprawie ustalenia wysokości stawek

opłaty targowej oraz sposobu poboru i wynagrodzenia za jej pobór

- druk nr 243,

13) opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne prowadzone

przez Gminę Miasta Radomia - druk nr 237,

14) zmiany Uchwały Nr 105/2007 Rady Miejskiej w Radomiu dotyczącej

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego zwanego „Wośnicka” - druk nr 240,

15) przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porząd-



ku dla Miasta Radomia za 2007 rok - druk nr 229,

16) wyrażenia zgody na zawieranie przez Prezydenta Miasta Radomia

Porozumień Międzygminnych dotyczących przyjmowania odpadów

komunalnych - druk nr 228,

17) zmiany nazwy ulicy i nadania nazwy ulicy - druki nr: 231,232,

18) podziału zaliczki z PFRON na realizację bieżących zadań przez powiat

w 2008r. - druk nr 244.

6. Informacja o pracy Komisji Rewizyjnej.

7. Sprawozdanie delegata Miasta Radomia z posiedzenia Związku Miast

Polskich.

8. Sprawy różne i wolne wnioski:

1) informacja nt. projektów unijnych Gminy Miasta Radomia,



2) rozpatrzenie wniosku o odwołanie Pana Mirosława Rejczaka z funkcji

Przewodniczącego Komisji Budżetowej,

3) rozpatrzenie pisma Prezydenta Miasta Radomia o wskazanie przedstawi-

cieli Rady Miejskiej do udziału w negocjacjach dotyczących określenia

regulaminu wynagradzania nauczycieli,

4) rozpatrzenie pisma firmy Bingo Poland Sp. z o.o. w sprawie lokalizacji

salonu gry bingo pieniężne w Radomiu.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Radomiu - Pan Dariusz Wójcik powitał uczestniczącego
w dzisiejszych obradach posła RP - Pana Krzysztofa Sońtę.



Ad.1. Przyjęcie protokołów z XXVII nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Radomiu i XXVIII
sesji Rady Miejskiej w Radomiu.

Przewodniczący Rady Miejskiej - Pan Dariusz Wójcik poinformował, że protokoły były
wyłożone do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radomiu.

Nikt nie zgłosił uwag do w/w protokołów.

Protokół nr XXVII z nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Radomiu z dnia 10.12.2007r.
został przyjęty jednogłośnie (za 26, przeciw 0, wstrzym. się 0).

Protokół nr XXVIII z sesji Rady Miejskiej w Radomiu z dnia 17.12.2007r. został przyjęty
jednogłośnie (za 26, przeciw 0, wstrzym. się 0).

Przewodniczący Rady Miejskiej w Radomiu - Pan Dariusz Wójcik poinformował radnych, że
radca prawny Anna Gront przeszła na emeryturę.

Od stycznia br. będzie udzielała pomocy prawnej mecenas Sylwia Zarachowicz-Woś.



Ad.2. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Radomiu.

Radni Rady Miejskiej otrzymali sprawozdanie wraz z materiałami na sesję.

Nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji.

Ad.3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi Prezydenta Miasta.

Na XXVIII sesji Rady Miejskiej interpelacje złożyli radni:

- Krzysztof Gajewski,

- Jolanta Korpetta-Zych.

Odpowiedzi zostały udzielone w terminie.

Od XXVIII do chwili obecnej interpelacje złożyli radni:

- Jakub Kluziński - 5 interpelacji,



- Kazimierz Woźniak - 3,

- Jan Pszczoła 5,

- Bohdan Karaś - 2.

W dniu dzisiejszym do chwili obecnej nie wpłynęły żadne interpelacje.

Zgodnie z §.56. ust. 4 radny Jan Pszczoła i radny Bohdan Karaś złożyli wniosek o
odczytanie na dzisiejszej sesji odpowiedzi na złożone wcześniej interpelacje.

Przewodniczący Rady udzielił głosu radnemu Janowi Pszczole.

Radny Jan Pszczoła poruszył n/w sprawy:

- przy ul. Słowackiego przy budynku Łaźnia istniał postój taxi. Ze względu na

remont ulicy został on zlikwidowany. Zapytanie radnego dot. możliwości przywrócenia
zlikwidowanego postoju,

- podziękował za lokalizację pływalni przy ul. Wyściowej 49,

- bezpieczeństwa w sąsiedztwie PSP nr 4 i PSP nr 9. Podziękował Prezydentowi Miasta za
interwencję, której skutkiem jest ograniczenie prędkości i zamontowanie tzw. „leżących
sierżantów”.



Przechodząc do zapytań Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił radnych o zgłaszanie się
do zadawania pytań.

Zgłosili się radni:

- Jakub Kluziński,

- Mirosław Rejczak,

- Jakub Kowalski,

- Zbigniew Neska,

- Jan Pszczoła,

- Kazimierz Woźniak,

- Bohdan Karaś.

Lista mówców została zamknięta.

Radni zgłaszali następujące problemy:

Jakub Kluziński poruszył sprawy dot.:



- funkcjonowania strefy płatnego postoju. Mieszkańcy zgłaszają uwagi dot. rozmieszczenia
parkometrów i ich jakości. Radny proponuje odbyć na ten temat debatę na sesji Rady
Miejskiej, w celu dokonania analizy i rozwiązania zgłaszanych problemów.

Mirosław Rejczak zwrócił uwagę na funkcjonowanie Mazowieckiego Centrum Sztuki
Współczesnej. Przypomniał, że w 2004 r. władze miasta przekazały Marszałkowi
Województwa teren położony przy ul. Kopernika.

Obecnie krążą informacje nt. złego funkcjonowania w/w Centrum. Przypomniał także o
honorowym patronacie Pana Andrzeja Wajdy. Poprosił Prezydenta Miasta Radomia o
wyjaśnienie przyczyn złego funkcjonowania Centrum Sztuki i zakłóceń w jej realizacji.

Radny Jakub Kowalski poruszył sprawę stawek za km dot. kierowców taxi i poprosił
Prezydenta o odpowiedź,

Zbigniew Neska poruszył sprawę inwestycji ZUOK. Poprosił o wyjaśnienie:

- kto ze strony Urzędu i s-ki kontroluje tę inwestycję,

- kto reprezentował władze miasta lub s-kę przed Komisją Rozjemczą broniąc stanowiska
zamawiającego,

- do kiedy wykonawca miał zakończyć inwestycję i jakie są kary umowne za każdy dzień
zwłoki,

- kiedy wykonawca rozpoczął prace przy inwestycji na zgłoszenie w Wydziale Architektury
UM w Radomiu a kiedy uzyskał pozwolenie na budowę,

- czy został przedłużony termin zakończenia inwestycji, jeżeli tak to o ile i z jakiego
powodu,



- co zmierza się zrobić z pozaklasowym kompostem ok. 25.000 t/rocznie i frakcją
energetyczną ok. 30.000 rocznie,

- czy w związku z udzieloną dotacją wbrew przepisom Unii Europejskiej o zakazie
konkurencji, istnieje pewność, że nie zostanie zmniejszony grant przyznany przez Komisję
Europejską na budowę ZUOK.

Jan Pszczoła przypomniał, że w ostatnim czasie dokonano remontu skrzyżowania ulic:
Struga i 25 Czerwca oraz Żwirki i Wigury. Namalowane na jezdni pasy nakazujące
kierunek ruchu, w chwili obecnej są niewidoczne. Prosi Prezydenta Miasta o interwencję
aby niezbędne pasy zostały ponownie namalowane i czytelnie wskazywały kierunek jazdy.

Radny Kazimierz Woźniak poruszył dwie sprawy:

- zlikwidowanego postoju taxi u zbiegu ul. Słowackiego i Żeromskiego. Nie wskazano
innego miejsca. Prosi o rozważenie przywrócenia postoju w dawnym miejscu ze względu
na korzystną jego lokalizację dla mieszkańców i kierowców taxi,

- ferii zimowych i dodatkowych form opieki w tym okresie. Do chwili obecnej brak
informacji na ten temat.

Bohdan Karaś poruszył sprawę bałaganu panującego w bezpośrednim sąsiedztwie
prowadzonych budów: ul. Rapackiego, Paderewskiego. Prośba o uporządkowanie w/w
terenu.

Ad.4. Przedstawienie planów pracy Komisji Rady Miejskiej na 2008 rok oraz



sprawozdań za 2007 rok.

Radni otrzymali na piśmie plany pracy Komisji na 2008 r. i sprawozdania z działalności
Komisji za 2007 r.

Przewodniczący Rady zapytał Przewodniczących Komisji, czy w tym pkt. chcą zabrać głos.

Nikt się nie zgłosił.

Ad.5.1. Uchwalenie zmian w Statucie Miasta wraz z autopoprawką na druku nr 245.

Wnioskodawcą projektu uchwały jest Przewodniczący Rady Miejskiej, który zapoznał
radnych z treścią projektu uchwały i poinformował o wprowadzeniu autopoprawki dot.
wpisania w §.1, pkt.1, ppkt.10 słów: „i Spraw Radnych”.

Nikt nie zgłosił się do dyskusji.



Rada Miejska w Radomiu jednogłośnie (za 26, przeciw 0, wstrzym. się 0) wraz ze
zgłoszoną przez Przewodniczącego Rady Miejskiej autopoprawką, podjęła

Uchwałę nr 255/2008

w sprawie zmian w Statucie Miasta.

Ad.5.2. w sprawie Powołania Przewodniczącego Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i
Rodziny Rady Miejskiej w Radomiu - druk nr 193.

Wnioskodawcą projektu uchwały zawartej na druku nr 193 jest Przewodniczący Rady
Miejskiej w Radomiu, który poinformował, że w związku z przyjęciem przez Radę Miejską
rezygnacji z mandatu radnego Pana Krzysztofa Sońty zachodzi konieczność wyboru
Przewodniczącego Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny.

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatur.

Radny Mariusz Fogiel zgłosił kandydaturę radnego Krzysztofa Gajewskiego. Radny
Krzysztof Gajewski wyraził zgodę na kandydowanie.

Innych kandydatur nie zgłoszono.

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie.



Rada Miejska większością głosów (za 19, przeciw 0, wstrzym. się 7) podjęła

Uchwałę nr 256/2008

w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej i
Rodziny Rady Miejskiej w Radomiu

Przewodniczącym Komisji został radny Krzysztof Gajewski.

Ad.5.2. w sprawie Powołania Przewodniczącego Komisji Doraźnej Rady Miejskiej w
Radomiu - druk nr 194.

Wnioskodawcą projektu uchwały jest Przewodniczący Rady Miejskiej w Radomiu.

Pan Dariusz Wójcik poinformował, że Rada Miejska przyjęła rezygnację Pana Krzysztofa
Sońty i w związku z powyższym zachodzi konieczność wyboru nowego Przewodniczącego.

Radny Kazimierz Woźniak zgłosił Pana Jakuba Kluzińskiego na Przewodniczącego Komisji
Doraźnej. Przypomniał, że radny Jakub Kluziński jest ekonomistą z dużym doświadczeniem
i brał czynny udział w pracach Komisji Doraźnej.

Radny Jakub Kluziński wyraził zgodę.



Rada Miejska podjęła większością głosów (za 21, przeciw 0, wstrzym. się 3)

Uchwałę nr 257/2008

w sprawie powołania

Przewodniczącego Komisji Doraźnej Rady Miejskiej w Radomiu

Przewodniczącym Komisji został wybrany radny Jakub Kluziński.

Ad.5.3. w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Doraźnej ds. budowy ZUOK Rady
Miejskiej w Radomiu - druk nr 212.

Wnioskodawcą projektu uchwały jest Przewodniczący Rady Miejskiej w Radomiu. Pan
Dariusz Wójcik poinformował, że powyższy projekt uchwały jest konsekwencją, przyjętego
przez Radę Miejską wniosku złożonego przez radnych Rady Miejskiej w Radomiu o
powołaniu nadzwyczajnej Komisji w celu zbadania zasadności zapłacenia dodatkowych
należności oraz prowadzenia procesu inwestycyjnego przy budowie ZUOK przez s-kę
„Radkom”.

Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie kandydatów.

Radny Wiesław Wędzonka w imieniu Klubu Platformy Obywatelskiej zgłosił kandydaturę
Włodzimierza Koneckiego.



Innych kandydatów nie zgłoszono.

Radny Włodzimierz Konecki wyraził zgodę na kandydowanie na Przewodniczącego Komisji
Doraźnej ds. budowy ZUOK Rady Miejskiej w Radomiu.

Rada Miejska większością głosów (za 25, przeciw 0, wstrzym. się 1) podjęła

Uchwałę nr 258/2008

w sprawie powołania

Przewodniczącego Komisji Doraźnej ds. budowy ZUOK

Rady Miejskiej w Radomiu

Przewodniczącym Komisji został wybrany radny Włodzimierz Konecki.



Ad.5.4. w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Gospodarki i Środowiska Rady
Miejskiej w Radomiu - druk nr 139.

Wnioskodawcą projektu uchwały jest Przewodniczący Rady Miejskiej, który poinformował,
że w związku ze zmianą Statutu Miasta zachodzi konieczność podjęcia niniejszej uchwały.

Radny Dariusz Wójcik w imieniu Klubu Prawo i Sprawiedliwość zgłosił na
Przewodniczącego Komisji radnego Roberta Fiszera.

Radny Robert Fiszer wyraził zgodę na kandydowanie.

Innych kandydatur nie zgłoszono.

Rada Miejska w Radomiu większością głosów (za 24, przeciw 0, wstrzym. się 1) podjęła

Uchwałę nr 259/2008

w sprawie

powołania Przewodniczącego Komisji Gospodarki i Środowiska

Rady Miejskiej w Radomiu

Przewodniczącym Komisji został wybrany Robert Fiszer.



Ad.5.4. w sprawie powołania Przewodniczącego Komisji Rozwoju Miasta Rady Miejskiej w
Radomiu - druk nr 140.

Wnioskodawcą projektu uchwały jest Przewodniczący Rady Miejskiej w Radomiu.

Pan Przewodniczący poinformował, że zachodzi konieczność powołania Przewodniczącego
Komisji w związku ze zmianą Statutu Miasta.

Radny Dariusz Wójcik w imieniu Klubu Prawo i Sprawiedliwość zgłosił na
Przewodniczącego Komisji - radnego Jakuba Kowalskiego.

Radny Jakub Kowalski wyraził zgodę na kandydowanie.

Nie zgłoszono innych kandydatów.

Rada Miejska w Radomiu większością głosów (za 26, przeciw 0, wstrzym. się 1) podjęła

Uchwałę nr 260/2008

w sprawie powołania

Przewodniczącego Komisji Rozwoju Miasta

Rady Miejskiej w Radomiu.



Przewodniczącym Komisji został wybrany radny Jakub Kowalski.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Radomiu udzielił głosu radnemu Jakubowi Kluzińskiemu,
który podziękował radnym za wybór na Przewodniczącego Komisji Doraźnej Rady
Miejskiej w Radomiu. Zadeklarował, że na najbliższym posiedzeniu Rady Miejskiej
przedstawi Plan Pracy Komisji na 2008r. i zaapelował do radnych o zgłaszanie swoich
kandydatur do pracy w tej Komisji.

Ad.5.5. w sprawie zmiany Uchwały Nr 52/2006 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia
28.12.2006 r. w sprawie powołania Rady Społecznej przy Radomskim Szpitalu
Specjalistycznym im. Dr. Tytusa Chałubińskiego w Radomiu, ul. Tochtermana 1 - druk nr
205.

Wnioskodawcą projektu uchwały jest Prezydent Miasta Radomia.

Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie ze Statutem RSzS w Radomiu Rada
Społeczna winna liczyć 9 członków, a w chwili obecnej liczy 8, więc zachodzi konieczność
wybrania jednego członka.

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt
uchwały.

Nikt nie zgłosił się do dyskusji.

Rada Miejska w Radomiu większością głosów (za 26, przeciw 0, wstrzym. się 1) podjęła



Uchwałę nr 261/2008

w sprawie

zmiany Uchwały Nr 52/2006 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia 28.12.2006r. w
sprawie powołania Rady Społecznej przy Radomskim Szpitalu Specjalistycznym

im. Dr. Tytusa Chałubińskiego w Radomiu, ul.Tochtermana 1.

Członkiem - przedstawicielem organu założycielskiego została radna Jolanta Korpetta-
Zych.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Radomiu ogłosił 20 min. przerwy w celu ustalenia
składów osobowych statutowych Komisji Rady Miejskiej (Komisji Gospodarki i Rozwoju
oraz Komisji Rozwoju Miasta).

Ad.5.4. w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Gospodarki i Środowiska Rady
Miejskiej w Radomiu - druk nr 141.

Wnioskodawcą projektu uchwały jest Przewodniczący Rady Miejskiej w Radomiu, który
poinformował, że wybór nowego składu Komisji wynika z wejścia w życie Statutu Miasta
Radomia.

Radny Dariusz Wójcik w imieniu Klubu Prawo i Sprawiedliwość zgłosił do pracy w Komisji
n/w radnych:



- Jolantę Koszałkę,

- Piotra Kotwickiego,

- Karola Sońtę,

- Adama Bocheńskiego.

Zgłoszeni radni wyrazili zgodę na pracę w Komisji Gospodarki i Środowiska.

W imieniu Klubu Platforma Obywatelska radny Zbigniew Neska zgłosił radnych:

- Kazimierza Woźniaka,

- Zbigniewa Neskę,

- Jakuba Kluzińskiego,

- Jana Pszczołę.

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji Gospodarki i Środowiska.

Rada Miejska w Radomiu jednogłośnie (za 24, przeciw 0, wstrzym. się 0) podjęła



Uchwałę nr 262/2008

w sprawie ustalenia składu osobowego

Komisji Gospodarki i Środowiska

Rady Miejskiej w Radomiu

W skład Komisji Gospodarki i Środowiska weszli następujący radni:

Adam Bocheński, Robert Fiszer, Jakub Kluziński, Jolanta Koszałka, Piotr Kotwicki,
Zbigniew Neska, Jan Pszczoła, Karol Sońta i Kazmierz Woźniak.

Ad.5.4.w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rozwoju Miasta Rady Miejskiej w
Radomiu - druk nr 142.

Wnioskodawcą projektu uchwały jest Przewodniczący Rady Miejskiej w Radomiu.

Uzasadnienie do powyższego projektu uchwały jest takie samo jak w poprzednim projekcie
uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Radomiu poprosił o zgłaszanie kandydatur.



Radny Zbigniew Neska zgłosił następujące kandydatury:

- Mariusza Fogla,

- Waldemara Kordzińskiego,

- Włodzimierza Koneckiego.

Radny Dariusz Wójcik w imieniu Klubu Prawo i Sprawiedliwość zgłosił do pracy w Komisji
następujących radnych:

- Jerzego Pacholca,

- Agatę Morgan,

- Mirosława Rejczaka,

- Jakuba Kowalskiego,

- Dariusza Wójcika.

Nie zgłoszono innych kandydatur.

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w w/w Komisji.



Rada Miejska jednogłośnie (za 25, przeciw 0, wstrzym. się 0) podjęła

Uchwałę nr 263/2008

w sprawie ustalenia składu osobowego Komisji Rozwoju Miasta

Rady Miejskiej w Radomiu

W skład Komisji Rozwoju Miasta Radomia Rady Miejskiej w Radomiu weszli radni: Mariusz
Fogiel, Włodzimierz Konecki, Waldemar Kordziński, Jakub Kowalski, Agata Morgan, Jerzy
Pacholec, Mirosław Rejczak, Dariusz Wójcik.

Ad.5.3. w sprawie powołania Komisji Doraźnej ds. budowy ZUOK Rady Miejskiej w
Radomiu - druk nr 213.

Wnioskodawcą projektu uchwały jest Przewodniczący Rady Miejskiej w Radomiu.

Niniejszy projekt uchwały jest konsekwencją przyjętego przez Radę Miejską w Radomiu
wniosku zgłoszonego przez radnych Rady Miejskiej w Radomiu.

Radny Dariusz Wójcik w imieniu radnych Prawa i Sprawiedliwości zgłasza następujące
kandydatury:



- Jana Maniaka,

- Karola Sońty,

- Mirosława Rejczaka,

- Roberta Fiszera.

Radny Zbigniew Neska zgłosił do prac w Komisji radnych:

- Agnieszkę Lisiecką-Kowalczyk,

- Włodzimierza Koneckiego.

Radny Waldemar Kordziński zgłosił radnego Kazimierza Woźniaka.

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w w/w Komisji.

Radna Jolanta Korpetta-Zych zgłosiła kandydaturę radnego Waldemara Kordzińskiego.

Przewodniczący Rady Miejskiej zwrócił uwagę na fakt, iż radny Waldemar Kordziński był
członkiem zarządu s-ki „Radkom” i ze względu na konflikt interesów winien wycofać swoją
kandydaturę.

Radny Waldemar Kordziński nie wyraził zgody na kandydowanie.



Rada Miejska w Radomiu jednogłośnie (za 26, przeciw 0, wstrzym. się 0) podjęła

Uchwałę nr 264/2008

w sprawie powołania Komisji Doraźnej ds. budowy ZUOK

Rady Miejskiej w Radomiu

W skład Komisji Doraźnej ds. budowy ZUOK Rady Miejskiej w Radomiu weszli: Robert
Fiszer, Włodzimierz Konecki, Agnieszka Lisiecka-Kowalczyk, Jan Maniak, Jan Pszczoła,
Mirosław Rejczak, Karol Sońta, Kazimierz Woźniak.

Ad.5.6. w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Radomia na 2008r. - druk nr
238.

Wnioskodawcą projektu uchwały jest Prezydent Miasta Radomia, a w jego imieniu projekt
uchwały zreferowała Skarbnik Miasta - Pani Krystyna Dadej. Poinformowała, że zmian w
budżecie miasta dokonuje się w wyniku otrzymanych środków finansowych unijnych z
przeznaczeniem na realizację projektu COMENIUS.

Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

Do dyskusji nikt się nie zgłosił.



Rada Miejska w Radomiu jednogłośnie (za 24, przeciw 0, wstrzym. się 0) podjęła

Uchwałę nr 265/2008

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie

Miasta Radomia na 2008r.

Ad.5.6. w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Radomia na 2008r. - druk nr
239.

Wnioskodawcą projektu uchwały jest Prezydent Miasta Radomia, a w jego imieniu projekt
uchwały zreferowała Skarbnik Miasta - Pani Krystyna Dadej. Pani K. Dadej poinformowała,
że zwiększają się dochody m.in. na: przeciwdziałania narkomanii, uzależnienia alkoholowe.

Komisje: Budżetowa; Bezpieczeństwa; Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny pozytywnie
zaopiniowały powyższy projekt uchwały.

Do dyskusji nikt się nie zgłosił.

Rada Miejska w Radomiu jednogłośnie (za 24, przeciw 0, wstrzym. się 0) podjęła

Uchwalę nr 266/2008



w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Radomia na 2008 r.

Ad.5.6. w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Radomia na 2008r.- druk nr
241.

Wnioskodawcą projektu uchwały jest Prezydent Miasta Radomia, a w jego imieniu projekt
uchwały zreferowała Skarbnik Miasta - Pani Krystyna Dadej.

W projekcie uchwały są zawarte zmiany związane z przekształceniem ZUK w jednostkę
budżetową.

Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

Rada Miejska w Radomiu większością głosów (za 23, przeciw 0, wstrzym. się 1) podjęła

Uchwałę nr 267/2008

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Radomia na 2008r.



Ad.5.6. w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Radomia na 2008r. - druk nr
242.

Wnioskodawcą projektu uchwały jest Prezydent Miasta Radomia, a w jego imieniu
zreferowała Skarbnik Miasta - Pani Krystyna Dadej.

Wprowadza się do budżetu m. Radomia środki finansowe zatrzymane wcześniej przez
Wojewodę Mazowieckiego.

Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

Nikt nie zgłosił się do dyskusji.

Rada Miejska w Radomiu jednogłośnie (za 24, przeciw 0, wstrzym. się 0) podjęła

Uchwałę nr 268/2008

w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Radomia na 2008r.

Ad. 5.7. w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Spółki Port Lotniczy „Radom” S.A.

Wnioskodawcą projektu uchwały jest Prezydent Miasta Radomia, a w jego imieniu zabrał
głos Prezes s-ki - Pan Ryszard Zębala, który odczytał uzasadnienie i zwrócił się do radnych



o zadawanie pytań.

Powyższy projekt pozytywnie zaopiniowała Komisja Budżetowa.

Do dyskusji zapisali się radni:

Jakub Kluziński, Kazimierz Woźniak, Mirosław Rejczak.

Radny Jakub Kluziński wyraził zadowolenie z faktu, że projekt powstawania lotniska się
rozwija i że wkrótce zostanie podpisana umowa z Dowództwem Sił Powietrznych.

Radny Jakub Kluziński poprosił o informację dot.:

- planowanego, docelowego poziomu kapitału s-ki,

- czy faktycznie 31.01.br zostanie podpisana umowa.

Radny Kazimierz Woźniak stwierdził, że dokapitalizowanie s-ki jest kolejnym kredytem
zaufania. Charakter przedsięwzięcia i dotychczasowe działania wskazują, że inwestycja
może przysporzyć miastu sporych korzyści.

Radny Kazimierz Woźniak zapytał o:

- przybliżony harmonogram działań,



- jak władze s-ki gospodarują posiadanymi środkami finansowymi,

- ile środków finansowych było na koncie s-ki pod koniec 2007 r.

Radny Mirosław Rejczak przypomniał, że władze miasta od 18 lat zabiegają o powstanie
lotniska cywilnego w mieście.

Władze Miasta ubiegały się o pozyskanie środków od Marszałka Województwa
Mazowieckiego, niestety do chwili obecnej nie przekazano s-ce żadnych środków. Również
nie udało się pozyskać środków finansowych z budżetu państwa. Radny Mirosław Rejczak
zapytał:

- jakie są realne możliwości uruchomienia cywilnego portu lotniczego w Radomiu.

Prezes Ryszard Zębala udzielił odpowiedzi w kolejności zadawanych pytań:

- docelowy koszt adaptacji lotniska wojskowego do wymogów lotnictwa cywilnego będzie
określony w dokumencie, który będzie określał szczegółowe elementy kosztów. Szacuje
się, że będzie to kwota ok. 380 mln zł realizowana etapowo,

- umowa operacyjna prawdopodobnie będzie rozpatrzona do końca tygodnia i bardzo
ważne i zauważalne jest życzliwe podejście wojskowych władz decyzyjnych do
realizowanego przez władze miasta i s-ki projektu,

- jest opracowany wstępny biznesplan s-ki, który będzie korygowany i dostosowany do
bieżących potrzeb wynikających z realnych możliwości.

Podpisana umowa z Wojskową Agencją Mienia Wojskowego będzie wyznaczała dalsze
etapy realizacji - I etapem będzie opracowanie Master Planu określającego zadania na
przyszłe 25 lat,



- aby mógł wylądować pierwszy samolot muszą być zrealizowane podstawowe wymogi:
ILS, utwardzenie i wydłużenie pasa startowego, płyta postojowa, wieża ruchu lotniczego,
terminal pasażerski, umiejscowienie służb pożarniczych,

- zakładając, że nic niespodziewanego się nie wydarzy można planować, że pierwszy
samolot wyląduje w 2009 - 2010r.,

- kapitał zakładowy s-ki jest nienaruszony. Bieżące koszty funkcjonowania s-ki (czynsz,
delegacje) są pokrywane z dobrze i bezpiecznie ulokowanych środków finansowych w PKO
S.A. i City Banku Handlowym. Sprawozdania finansowe są regularnie przekazywane
Radzie Nadzorczej s-ki,

- możliwości powstania Cywilnego Portu Lotniczego są bardzo realne.

Jest bardzo duża determinacja i konsekwencja władz miasta Radomia w realizacji
przedsięwzięcia. Są bardzo wysokie notowania m. in. w Urzędzie Lotnictwa Cywilnego,
Ministerstwie Infrastruktury, Agencji Mienia Wojskowego. S-ka jest w posiadaniu
deklaracji od 4 sąsiednich władz samorządowych, popierających inicjatywę radomską. W
Urzędzie Marszałkowskim jest zarezerwowana kwota 10 mln zł.

Wszystkie wymienione argumenty urealniają plan powstania Lotniska Cywilnego w
Radomiu.

Rada Miejska w Radomiu jednogłośnie (za 25, przeciw 0, wstrzym. się 0) podjęła

Uchwałę nr 269/2008

w sprawie

podwyższenia kapitału zakładowego Spółki Port Lotniczy „Radom”



Spółka Akcyjna w Radomiu

Prezydent Miasta Andrzej Kosztowniak podziękował radnym Rady Miejskiej za pozytywne
przegłosowanie uchwały i akceptację dotychczasowych starań podjętych na rzecz
powstania Cywilnego Lotniska w Radomiu. Poinformował, że w wyniku przeprowadzonych
rozmów z gen. Andrzejem Błasikiem, nie widzi zagrożeń w podpisaniu umowy operacyjnej
- termin 31.01.08 nie jest zagrożony.

Ad.5.9. w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) do Wodociągów Miejskich w
Radomiu Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością - druk nr 236.

Projekt uchwały został zgłoszony przez Prezydenta Miasta, a zreferował Wiceprezydent
Miasta - Pan Robert Skiba i poprosił o pozytywne jego zaopiniowanie.

Przewodniczący poinformował, że Komisja Budżetowa nie wydała opinii w tej sprawie.

Do dyskusji zapisali się radni:

Jakub Kluziński, Krzysztof Gajewski, Mariusz Fogiel, Waldemar Kordziński, Mirosław
Rejczak.

Krzysztof Gajewski zapytał do kiedy i ile razy radni mają rozpatrywać i głosować projekt
uchwały, który wraca pod obrad sesji po raz 3, bez żadnych korekt.



Przewodniczący poinformował radnego, że każdy projekt uchwały, który zostanie
skierowany do Przewodniczącego Rady Miejskiej, Przewodniczący Rady Miejskiej ma
obowiązek umieścić w porządku obrad sesji.

Radny Jakub Kluziński podkreśli, że projekt uchwały wraca po raz kolejny pod obrady
sesji bez żadnych zmian. Radny uważa, że lepszym rozwiązaniem jest pozostawienie
majątku S-ki Wodnej na stanie majątku gminy, nadzorowanie jej działalności i zlecanie
usług utrzymania infrastruktury przez 1 - 2 osoby oddelegowanie z Urzędu Miejskiego.
Przekazanie majątku s-ce Wodociągi Miejskie będzie kosztowało miasto ok. 1 mln zł
(amortyzacja, podatek od nieruchomości i VAT) plus inne koszty utrzymania.

Radny Kluziński uważa, że majątek s-ki utrzymany przez Gminę zapewni lepsze
egzekwowanie zadań zleconych wykonawcom.

Radny Mariusz Fogiel podkreślił, że 28 radnych już wcześniej wyraziło swoją wolę i nie
widzi potrzeby kierowania tej sprawy po raz kolejny pod obrady Rady Miejskiej bez
żadnych zmian.

Zaapelował do Prezydenta Miasta aby wspólnie wypracować lepsze kompromisowe
rozwiązania.

Radny Waldemar Kordziński stwierdził, że w momencie likwidacji S-ki Wodnej władze
miasta nie miały koncepcji rozwiązania problemu. Prezydent Miasta winien zaproponować
radnym inne rozwiązanie.

Radny Mirosław Rejczak stwierdził, że koncepcja przedstawiona przez Prezydenta
Miasta jest słuszna. Należy dbać o zasoby wodne, ponieważ jest deficyt wody. Uważa, że s-
ka Wodociągi Miejskie właściwie będzie zarządzać

i dbać o zasoby wodne. Wodociągi Miejskie posiadają wykwalifikowaną kadrę i poprzez
racjonalną gospodarkę doprowadzą do obniżki kosztów. Będzie także możliwość
pozyskiwania unijnych środków finansowych. Nie można pogłębiać kilkunastoletnich
zaniedbań w tej dziedzinie. Radny Mirosław Rejczak apeluje o przyjęcie proponowanego
przez Prezydenta rozwiązania.



Rada Miejska w Radomiu większością głosów (za 10, przeciw 14, wstrzym. się 3)
odrzuciła projekt uchwały w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) do
Wodociągów Miejskich w Radomiu Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością.

Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził 5 min przerwy.

Ad.5.8. w sprawie ustalenia wysokości ceny za odprowadzanie ścieków w postaci wód
opadowych lub roztopowych pochodzących z powierzchni zanieczyszczonych o trwałej
nawierzchni do kanalizacji deszczowej na terenie miasta Radomia - druk nr 235.

Wnioskodawcą projektu uchwały jest Prezydent Miasta Radomia.

Wiceprezydent Miasta Radomia - Pan Robert Skiba biorąc pod uwagę wynik
głosowania projektu uchwały zawartej na druku nr 236, wycofał w imieniu
Prezydenta Miasta Radomia projekty uchwał:

- projekt uchwały w sprawie wysokości ceny za odprowadzanie ścieków w postaci
wód opadowych lub roztopowych pochodzących z powierzchni zanieczyszczonych o
trwałej nawierzchni do kanalizacji deszczowej na terenie miasta Radomia zawarty
na druku nr 235 - pkt.5.8.

Wiceprezydent Miasta - Pan Robert Skiba poinformował radnych, że w ciągu najbliższych
2 tygodnie przedstawi nowy projekt uchwały.

- projekt uchwały w sprawie nana druku nr 234 w sprawie górnych stawek opłat za
odbiór odpadów komunalnych i opróżnianie zbiorników bezodpływowych -
pkt.5.10.



Ad.5.11. w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargu i zawarcia umowy dzierżawy
gruntu położonego w Radomiu przy ul. Hodowlanej - druk nr 233.

Wnioskodawcą projektu jest Prezydent Miasta Radomia. W jego imieniu projekt uchwały
zreferowała Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami - Pani Małgorzata Pracka.

Komisja Budżetowa wydała w tej sprawie opinię pozytywną.

Do dyskusji zapisał się radny Kluziński, który zapytał o ragę firmy, która będzie
dzierżawiła grunt i jaki teren będzie obsługiwała.

Pani Małgorzata Pracka poinformowała, że inwestor do wniosku dołączył harmonogram
inwestycyjny - zakończenie prac inwestycyjnych przewidziane jest na II kwartał 2009 r.
Firma DHL zadeklarowała zatrudnienie ok. 70 osób.

Rada Miejska w Radomiu większością głosów (za 25, przeciw 0, wstrzym. się 1) przyjęła

Uchwałę nr 270/2008

w sprawie

odstąpienia od obowiązku przetargu i zawarcia umowy dzierżawy gruntu
położonego w Radomiu przy ul. Hodowlanej oznaczonego jako część działki numer

19/3 o pow. 21.000 m2 na okres dziesięciu lat



Ad.5.12. zmieniająca Uchwałę nr 297/2003 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia 15 grudnia
2003 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty targowej oraz sposobu poboru i
wynagrodzenia za jej pobór - druk nr 243.

Wnioskodawcą projektu uchwały jest Prezydent Miasta Radomia.

Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

W imieniu Prezydenta Miasta Radomia projekt uchwały zreferował Kierownik Referatu w
Wydziale Infrastruktury - Pan Wojciech Baran.

Do głosu zapisała się radna Jolanta Korpetta-Zych, która zapytała o różnicę w wysokości
wynagrodzenia między Automobilklubem a Radomiakiem.

Wiceprezydent Miasta Radomia - Pan Igor Marszałkiwicz poinformował, że różnice były
wcześniej ustalone a wskaźnik procentowy przyjęty wobec Radomiaka był jedną z wielu
form pomocy dla tego Klubu.

Jeżeli radni chcą zmienić dotychczasowy zapis to nie ma problemu.

Wiceprezydent zgłosił autopoprawkę - „Automobilklubowi podwyższyć kwotę z
inkasa targowego do 80%”.

Rada Miejska w Radomiu większością głosów (za 21, przeciw 0, wstrzym. się 1) podjęła z
autopoprawką

Uchwałę nr 271/2008



zmieniającą Uchwałę nr 297/2003 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia 15 grudnia
2003r. w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty targowej oraz sposobu poboru

i wynagradzania za jej pobór.

Ad.5.14. w sprawie zmiany Uchwały nr 105/2007 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia
23.04.2007 r. dotyczącej przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego obejmującego teren pomiędzy ulicami: Kielecką,
Skrajną, Bulwarową, Pośrednią, Wośnicką, Suchą i rzeką Mleczną, zwanego „Wośnicka”-
druk nr 240.

Radny Mirosław Rejczak zaproponował, aby projekt uchwały zaopiniowały właściwe
Komisjie RM.

Przewodniczący stwierdził, że jeżeli jest zgoda radnych Rady Miejskiej to projekt uchwały
można przegłosować bez opinii Komisji.

Wnioskodawcą powyższego projektu uchwały jest Prezydent Miasta Radomia.

W jego imieniu projekt uchwały zreferował Dyrektor Wydziału Architektury - Pan Robert
Kornatka.

Do dyskusji nikt się nie zgłosił.

Rada Miejska w Radomiu jednogłośnie (za 21, przeciw 0, wstrzym. się 0) podjęła

Uchwałę nr 272/2008



w sprawie zmiany Uchwały nr 105/2007 Rady Miejskiej w Radomiu z dnia
23.04.2007r. dotyczącej przystąpienia do sporządzenia planu zagospodarowania

przestrzennego obejmującego teren pomiędzy ulicami: Kielecką, Skrajną,
Bulwarową, Pośrednią, Wośnicką, Suchą i rzeką Mleczną, zwanego „Wośnicka”.

Ad.5.15. w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i
Porządku dla Miasta Radomia za 2007 r. - druk nr 229.

Wnioskodawcą projektu uchwały jest Prezydent Miasta Radomia.

W imieniu Prezydenta projekt uchwały zreferował Kierownik Referatu Wydziału Ochrony -
Pan Czesław Gąsiorowski.

Do dyskusji zgłosił się Radny Mirosław Rejczak.

Radny Rejczak zapytał o sprawy dot.:

- wypadkowości na ul. Miasta Radomia,

- brak zatoczek autobusowych,

- bezpieczeństwo ruchu w sąsiedztwie szkół montowanie tzw. garbów.



- sprawozdania przedstawiają informację dot. powiatu radomskiego i Gm. Miasta Radomia
a winny być przygotowywane dla Gm. Miasta Radomia.

Rada Miejska w Radomiu jednogłośnie (za 22, przeciw 0, wstrzym. się 0) podjęła

Uchwałę nr 273/2008

w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i
Porządku dla miasta Radomia za 2007r.

Ad.5.16. w sprawie wyrażenia zgody na zawieranie przez Prezydenta Miasta Radomia
Porozumień Międzygminnych dotyczących przyjmowania odpadów komunalnych do
instalacji odzysku i utylizacji odpadów komunalnych oraz powołania Regionalnego
Centrum Gospodarki Odpadami - druk nr 228.

Wnioskodawcą projektu uchwały jest Prezydent Miasta Radomia.

Projekt uchwały zreferowała Dyrektor Wydziału Ochrony Środowiska i Rolnictwa - Pani
Grażyna Krugły.

Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

Do dyskusji nikt się nie zgłosił.



Rada Miejska w Radomiu jednogłośnie (za 24, przeciw 0, wstrzym. się 0) podjęła

Uchwałę nr 274/2008

w sprawie

wyrażenia zgody na zawieranie przez Prezydenta Miasta Radomia Porozumień
Międzygminnych dotyczących przyjmowania odpadów komunalnych do instalacji

odzysku i utylizacji odpadów komunalnych oraz powołania Regionalnego Centrum
Gospodarki Odpadami.

Ad.5.17. w sprawie nadania nazwy ulicy - druk nr 231.

Wnioskodawcą projektu uchwały jest Prezydent Miasta Radomia.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Radomiu stwierdził brak osoby referującej projekt
uchwały i poprosił Prezydenta Miasta Radomia o zdyscyplinowanie pracowników Urzędu.

Wobec nieobecności osoby referującej projekt uchwały zawarty na druku 231 punkt
odłożono i będzie referowany w późniejszym terminie.



Ad.5.17. w sprawie nadania ulicy - druk nr 232.

Wnioskodawcą projektu uchwały jest Prezydent Miasta Radomia. W imieniu Prezydenta
Miasta Radomia projekt uchwały zreferował Wiceprezydent Miasta Radomia - Pan Igor
Marszałkiewicz.

Komisja Kultury pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt.

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Kultury, która poinformowała, że mieszkańcy
zaproponowali nazwę ulicy Godna a Komisja Kultury poparła ich wniosek.

Rada Miejska w Radomiu jednogłośnie (za 26, przeciw 0, wstrzym. się 0) podjęła

Uchwałę nr 275/2008

w sprawie

nadania nazwy ulicy

Ad.5.17. w sprawie nadania nazwy ulicy - druk nr 231.

Wnioskodawcą projektu uchwały jest Prezydent Miasta Radomia w jego imieniu projekt
uchwały zreferował Wiceprezydent Miasta Radomia - Pan Igor Marszałkiewicz.



Do dyskusji zapisali się radni: Agata Morgan, Mirosław Rejczak, Jolanta Korpetta-Zych,
Mariusz Fogiel, Adam Bocheński, Jan Pszczoła.

Pani Korpetta-Zych poinformowała, że jest Marian Mariański i Józef Mariański. Marian
Mariański jest autorem książki „Znani i Nieznani” - także ważna dla Radomia postać.

Radna Agata Morgan stwierdziła, że jest przywracana prawda historyczna i ulicy
przywracana jest jej dawna nazwa - przedwojenna Józefa Marjańskiego. Komisja
zasięgnęła opinii Komisji Historycznej i Wydziału Geodezji. Badający sprawę nie ustalili w
jakich okolicznościach nastąpiła zmiana ulicy na ul. Mariana Mariańskiego.

Koszty zmiany nazwy ulicy będą wynosić ok. 8.100 zł.

Radny Mirosław Rejczak stwierdził, że Józef Marjański był pierwszym Komendantem
Wojskowym Miasta Radomia i jako dowódca batalionu brał udział w wojnie z bolszewikami
w 1920 r. Radny popiera powyższy projekt uchwały.

Radny Mariusz Fogiel zrezygnował z zabrania głosu.

Radny Adam Bocheński popiera wystąpienia poprzedników. Dobrze, że władze miasta
przypominają bohaterów m.Radomia.

Radny Jan Pszczoła nie ma wątpliwości co do zasług Mariana Mariańskiego i Józefa
Marjańskiego.

W projekcie uchwały brak zapisu kto pokryje koszty zmiany nazwy ulicy.

Stwierdził, że koszt zmiany nazwy ulic sięgnie kilkunastu tys. zł. Jeżeli w projekcie
uchwały będzie zapis lub deklaracja Prezydenta Miasta Radomia, że mieszkańcy nie
pokryją kosztów zmian jest za powyższym projektem uchwały.



Wiceprezydent Miasta Radomia - Pan Igor Marszałkiewicz poinformował, że koszty
wynikające z wymiany: dowodu rejestracyjnego, prawa jazdy, dowodu osobistego, pokryje
miasto zgodnie z obowiązującymi przepisami.

Rada Miejska w Radomiu większością głosów (za 20, przeciw 3, wstrzym. się 4) podjęła

Uchwałę nr 276/2008

w sprawie

nadania nazwy ulicy

Ad.5.13. w sprawie opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne
prowadzone przez Gminę Miasta Radomia - druk nr 237.

Wnioskodawcą projektu uchwały jest Prezydent Miasta Radomia.

Projekt uchwały zreferował Wiceprezydent Miasta Radomia - Pan Ryszard Fałek.

Komisja Edukacji, Sportu i Turystyki i Komisja Budżetowa wydały opinie pozytywne.

Do dyskusji zapisali się radni:



Jolanta Korpetta-Zych i Agata Morgan.

Radna Jolanta Korpetta-Zych nie rozumie uzasadnienia - jest nieczytelne.

Prosi o wyjaśnienie jaskie są świadczenia podstawowe i jakie ponad podstawę
programową.

Radna Agata Morgan nie rozumie zasad odpłatności. Jaka jest sytuacja w przedszkolach
- czy wszystkie podania dot. umieszczenia dziecka w przedszkolu zostały pozytywnie
rozpatrzone.

Wiceprezydent poinformował, że jest opłata stała za pobyt dziecka w przedszkolu za 5
godz. opieki dziecka w placówce, za wyżywienie i wszystkie zajęcia dodatkowe.

Opłata stała jest jednakowa dla wszystkich natomiast za wyżywienie odpłatność jest
zróżnicowana, dokonana na zasadzie kalkulacji, dokonanej przez poszczególne placówki.

Na początku roku było o 945 podań więcej niż miejsc w przedszkolach.

Podjęto działania organizacyjne w wyniku, których oddziały „zerowe” przeniesiono do
szkół a także utworzono dodatkowe oddziały przedszkolne, pozyskując dla dzieci 550
miejsc.

W 95% władze miasta zaspokoiły potrzeby mieszkańców.

Rada Miejska w Radomiu jednogłośnie (za 25, przeciw 0, wstrzym. się 0) podjęła



Uchwałę nr 277/2008

sprawie

opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola publiczne prowadzone przez
Gminę Miasta Radomia

Ad.5.18. w sprawie podziału zaliczki z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnych na realizację bieżących zadań przez powiat w 2008r. - druk nr 244.

Wnioskodawcą projektu uchwały jest Prezydent Miasta Radomia.

Dyrektor Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej - Pani Elwira Skoczek zreferowała projekt
uchwały.

Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i Rodziny wydała opinię pozytywną.

Powiatowa Społeczna Rada ds. Osób Niepełnosprawnych pozytywnie zaopiniowała
powyższy projekt uchwały.

Do dyskusji nikt się nie zgłosił.

Rada Miejska w Radomiu jednogłośnie (za 22, przeciw 0, wstrzym. się 0) podjęła



Uchwałę nr 278/2008

w sprawie

podziału zaliczki z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych
na realizację bieżących zadań przez powiat w 2008 roku

Ad.6. Informacja o pracy Komisji Rewizyjnej

Przewodniczący Komisji - radny Karol Sońta odczytał sprawozdanie z prac Komisji w
sprawie zakupu przez MOSiR łyżew i oddanie ich w użytkowanie firmie zewnętrznej -
sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Do dyskusji zapisali się radni:

Kazimierz Woźniak i Małgorzata Półbratek.

Radny Kazimierz Woźniak stwierdził, skoro stwierdzono nieprawidłowości,
sprawozdanie winno zawierać wnioski i propozycje konsekwencji.

Radna Małgorzata Półbratek prosi o podanie kwoty, jaką zarobił MOSiR wypożyczając
łyżwy.



Poinformowała także, że Komisja badając powyższą sprawę nie dysponowała dokumentami
a jedynie oświadczeniami pracowników MOSiR.

Przewodniczący Komisji - Pan Karol Sońta przypomniał, że Komisja stwierdziła niedbałość
i niestaranność. W dokumentacji konkursowej nie ma: specyfikacji konkursowej ani
dowodu, że konkurs został ogłoszony.Jest jedynie notatka służbowa pracownika MOSiR.
Osoba odpowiedzialna za nadzór nie pracuje już w MOSiR.

Rada Miejska w Radomiu przyjęła Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej (za 16,
przeciw 0, wstrzym. się 4).

Ad.7. Sprawozdanie delegata Miasta Radomia z posiedzenia Związku Miast Polskich.

Głos zabrał Sekretarz Miasta Radomia - Pan Rafał Czajkowski, który poinformował, że od
ostatniej sesji odbyło się posiedzenie Komisji Zdrowia w Związku Miast Polskich, w którym
uczestniczyła Dyrektor Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej - Pani Elwira Skoczek.

Tematem posiedzenia było omówienie aktualnej sytuacji w służbie zdrowia.

Do dyskusji nikt się nie zapisał.

Ad.8. Sprawy różne i wolne wnioski



Ad.8.1. - informacja nt. projektów unijnych Gminy Miasta Radomia.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Radomiu poinformował, że radni Rady Miejskiej
otrzymali pisemną informację na powyższy temat wraz z materiałami na sesję.

Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził 10 min. przerwę i zaprosił na spotkanie szefów
Klubów i członków Prezydium Rady Miejskiej.

Ad.8.2. - rozpatrzenie wniosku o odwołanie Pana Rejczaka z Funkcji Przewodniczącego
Komisji Budżetowej.

Na prośbę Przewodniczącego Rady Miejskiej i w porozumieniu z wnioskodawcami,
wniosek został zdjęty z porządku obrad sesji.

Ad.8.3 - rozpatrzenie pisma Prezydenta Miasta Radomia o wskazanie przedstawicieli
Rady Miejskiej do udziału w negocjacjach dot. określenia regulaminu wynagradzania
nauczycieli.

Komisja Edukacji, Sportu i Turystyki Rady Miejskiej zgłosiła radną Małgorzatę Półbratek.



Przewodniczący Rady Miejskiej w Radomiu poprosił o zgłaszanie innych kandydatur.

Radny Bohdan Karaś zgłosił kandydaturę Kazimierza Woźniaka - radny wyraził zgodę.

Rada Miejska w Radomiu większością głosów (za 18, przeciw 0, wstrzym. się 1)
wybrała do udziału w negocjacjach dotyczących określenia regulaminu
wynagradzania nauczycieli:

- radną Małgorzatę Półbratek

- radnego Kazimierza Woźniaka.

Ad.8.4. - rozpatrzenie pisma firmy Bingo Poland Sp. z o.o w sprawie lokalizacji salonu gry
bingo pieniężne w Radomiu.

Radni otrzymali w/w pismo wraz z materiałami na sesję.

Komisja Budżetowa i Komisja Kultury wydały opinię pozytywną, Komisja Bezpieczeństwa
wydała opinię negatywną.

Do dyskusji zapisali się radni: Kazimierz Woźniak, Małgorzata Półbratek, Mirosław
Rejczak, Adam Bocheński, Jan Pszczoła i Bohdan Karaś.



Prezes Zarządu Bingo Poland Sp. Z o.o. Pan Leszek Hański poinformował, że salony Bingo
działają w Polsce od 15 lat w Krakowie, Częstochowie i w trakcie wprowadzania jest w
Warszawie. Salony Bingo są miejscami spędzania wolnego czasu i rozrywki, którą
wybierają najczęściej osoby po 30 roku życia i w dużym procencie są to kobiety - ok. 55%.
Pan Leszek Hański poinformował o zasadach gry.

Radny Kazimierz Woźniak nie widzi zagrożenia z sprowadzenia salonu do Radomia i
popiera powstanie salonu w Radomiu.

Radna Małgorzata Półbratek ma obiekcje i zapytała Pana Leszka Hańskiego o
informację nt. wysokości przegranych kwot.

Radny Mirosław Rejczak zapytał:

- co będzie jeżeli Rada Miejska nie wyrazi zgody na powstanie salonu,

- czy firma Bingo Poland jest jedyną firmą w Polsce organizującą tego typu gry.

Radny Jan Pszczoła poinformował, że kwitki o wartości 1, 2 i 3 zł są drukowane przez
monopol państwowy i są drukami ścisłego zarachowania - nie ma możliwości oszukiwania.
Zapytał Pana Leszka Hańskiego:

- jakie kwoty w formie podatków są odprowadzane do Urzędu Skarbowego,

- ile osób będzie zatrudnionych.

Radny Bohdan Karaś popiera powstanie salonu zwłaszcza, że Pan Prezes poinformował,
że będzie zatrudnionych ok. 20 osób.



Prezes Zarządu Pan Leszek Hański poinformował, że rozgrywka toczy się co

5 min. i gra się po 1 zł. Można w tej grze ulokować 20 - 30 zł. W każdej chwili można grę
zakończyć.

Bingo Poland jest jedyną firmą tego typu, która funkcjonuje na terenie Polski.

Salon zatrudnia ok. 20 osób, głównie kobiet.

Rada Miejska w Radomiu większością głosów (za 17, przeciw 0, wstrzym. się 7) podjęła

Uchwałę nr 279/2008

w sprawie

lokalizacji salonu gier

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Radomiu przypomniał radnym Rady Miejskiej o
obowiązku składania oświadczeń lustracyjnych w terminie 3 miesięcy od dnia otrzymania
powiadomienia o konieczności jego złożenia.

- Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Naczelnik I Urzędu Skarbowego w
Radomiu, dokonał analizy oświadczeń majątkowych 2 osób zobowiązanych do złożenia



oświadczeń majątkowych na ręce Prezydenta Miasta Radomia. Naczelnik uznał, że
oświadczenia zostały wypełnione prawidłowo.

Ponadto do głosu zapisali się radni: Teodora Słoń, Mariusz Fogiel, Małgorzata Półbratek,
Mirosław Rejczak, Jolanta Korpetta-Zych, Kazimierz Woźniak i Jan Pszczoła.

Głos zabrali radni:

- Teodora Słoń złożyła interpelację w imieniu mieszkańców os. Południe dot. przedłużenia
linii autobusowej nr 7 do szpitala na Józefowie,

- Mariusz Fogiel powrócił do strefy płatnego parkowania. Mieszkańcy niepełnosprawni
mają problem z parkowaniem. Zaapelował także o możliwość parkowania dla osób, które
świadczą usługi na rzecz przewozu osób niepełnosprawnych.

- Małgorzata Półbratek poinformowała o pracach jakimi zajmuje się Komisja Edukacji,
Sportu i Turystyki. Krytycznie odniosła się do faktu, iż w ostatnich 10 latach w Radomiu
powstały dwie kryte pływalnie i 1 boisko ze sztuczną nawierzchnią. W porównaniu z
innymi miastami zaniedbania są ogromne. Zawodnicy jeżdżą na treningi do innych
okolicznych miast. Młodzieży należy zapewnić możliwość spędzania wolnego czasu.

- Mirosław Rejczak powrócił to tematu Mazowieckiego Centrum Sztuki. W trakcie
dzisiejszego posiedzenia Komisji Kultury dowiedział, się że zarzuty pod adresem Pani
Agaty Morgan są bezpodstawne.

Realizacja powstania Centrum jest bardzo ważna dla miasta. Władze miasta winny podjąć
działania w celu przyspieszenia realizacji zakończenia inwestycji.



- Jolanta Korpetta-Zych poruszyła sprawę dofinansowania do biletów MPK dla
wolontariuszy hospicjów działających w Radomiu. Komisja Zdrowia, Pomocy Społecznej i
Rodziny wnioskowała do Prezydenta w tej sprawie.

- Kazimierz Woźniak nie zgadza się z wypowiedzią radnej M. Półbratek.

Zapytał o terminy uporządkowania parków przez stosowne firmy. W parku przy ul.
Mireckiego leżą ubiegłoroczne liście. Czy ktoś w ZUK poniósł odpowiedzialność za
powyższe.

Druga sprawa to postawienie na oś. Akademickim blaszanych garaży. Kto wydał
zezwolenie w powyższej sprawie.

- Jakub Kluziński poruszył ponownie sprawę strefy płatnego parkowania. Mieszkańcy
zgłaszają, że jest zbyt mało parkometrów i za rzadko rozmieszczone. Budzi zastrzeżenia
także ich jakość.

Radny J. Kluziński zapytał, kiedy będzie wprowadzona możliwość płacenia sms a także
sprawa zegarów i ich działaniu przy ustalaniu godzin parkowania.

- Radny Wiesław Wędzonka stwierdził, że radny Mirosław Rejczak mówi nieprawdę. W
swojej wypowiedzi powołał się na pismo Prezydenta Miasta, w którym Prezydent Miasta
Radomia zapytuje - czy dyrekcji muzeum zależy na dobrej współpracy z władzami miasta
przy realizacji projektu Elektrownia.

Przy negatywnym podejściu kierownictwa do współpracy, będzie ona trudna lub wręcz
niemożliwa.

W interpretacji radnego Wiesława Wędzonki jest to szantaż stosowany przez władze
miasta.

Na zadane przez radnych pytania odpowiadał Wiceprezydent Miasta Radomia -



Pan Igor Marszałkiewicz:

- na wniosek radnej Słoń, poinformował, że władze miasta w latach 2008- 2009 przygotują
analizę komunikacji zbiorowej w mieście, w wyniku której dokonane zostaną korekty w
kursach autobusów MPK. Zwrócił się apelem o zgłaszanie uwag na piśmie dotyczących
podniesienia standardu usług komunikacyjnych,

- strefa płatnego postoju działa od miesiąca. Na bieżąco są usuwane usterki. Planuje się,
że na sesji lutowej w oparciu o zgłoszone przez radnych i mieszkańców miasta uwagi, będą
zaproponowane przez Prezydenta propozycje zmian podnoszących jakość płatnego
parkowania,

- nie zgadza się z wypowiedzią radnego Kazimierza Woźniaka dot. zaniedbań
porządkowych w parkach. Obecna sytuacja jest dużo lepsza niż 2 lata temu. Do końca
lutego br. Stary Ogród będzie posprzątany,

- garaże na oś. Akademickim odpowie w terminie późniejszym, po dokładnym zbadaniu
sprawy,

- do wypowiedzi radnego Mirosława Rejczaka i radnego Wiesława Wędzonki - stwierdził,
że w piśmie Prezydenta Miasta Radomia zawarta jest prawda. Władze miasta zajmowały
się nieruchomością należącą obecnie do Mazowieckiego Centrum Sztuki, m.in.
uregulowaniem stanu prawnego a dyrektor Belowski w złym świetle przedstawiał miasto.

Od chwili powołania nowego dyrektora placówki nie odbyło się ani jedno spotkanie
kierownictwa Centrum z władzami miasta.

- Radny Waldemar Kordziński poinformował, że wielokrotnie informował członków
Komisji Kultury, że nie jest zamiarem Urzędu Marszałkowskiego rezygnowanie z budowy
Centrum Kultury. Opóźnienia w realizacji programu nie powstały w ciągu kilu ostatnich
miesięcy lecz wcześniej. Na planowanym spotkaniu z udziałem Ministra i Pana Andrzeja
Wajdy wszystkie wątpliwości zostaną wyjaśnione.

Wiceprezydent Miasta Radomia - Pani Anna Kwiecień odniosła się do zapytania
radnej Jolanty Korpetty-Zych w sprawie bezpłatnych biletów dla wolontariuszy hospicjów.



Przypomniała, że w 2006 r. na hospicja, władze miasta Radomia przyznały 100.000 zł a w
2007 r. - 200.000 zł, w tym hospicjum Królowej Apostołów otrzymało 110.000 zł. Jest to
znaczący wzrost środków finansowych. Przyznana kwota była m.in. na zakup biletów MPK.

Zdaniem Pani Anny Kwiecień koszt zakupu biletów MPK wniósłby ok. 16.000 zł. Miasto nie
może pokrywać świadczeń zdrowotnych, ponieważ jest to sprzeczne z prawem. W
sprawozdaniu finansowym za 2007 r. złożonym przez ks. Kujawskiego jest wiele pozycji,
które znaleźć się nie powinny. Miasto chce pomagać hospicjom, ale warunkiem jest
przestrzeganie obowiązujących przepisów.

Wiceprezydent Ryszard Fałek odpowiadając na zapytanie radnego Kazimierza Woźniaka
w sprawie organizacji wypoczynku zimowego dla dzieci i młodzieży, poinformował, że
wzorem lat ubiegłych wszystkie placówki oświatowo-wychowawcze będą w okresie ferii
pracować na rzecz dzieci i młodzieży.

W chwili obecnej są zbierane informacje gdzie i jakie formy opieki proponują placówki. Po
skompletowaniu, będzie przygotowana informacja, którą władze miasta udostępnią
mieszkańcom miasta.

Przewodniczący Rady Miejskiej - Pan Dariusz Wójcik stwierdził, że porządek obrad został
zrealizowany i zamknął XXIX sesję Rady Miejskiej w Radomiu o godz. 15.00.

Szczegółowy zapis przebiegu obrad zawarty jest na kasetach magnetofonowych (2 szt.),
które stanowią integralną część protokołu.

Przewodniczący Rady Miejskiej



Dariusz Wójcik

Sekretarze obrad:

1. Jan Maniak ……………………………….

2. Jan Pszczoła ………………………………..

Protokołowała: Elżbieta Piechna.
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